
 

 

Protokół Nr IX/19 

z sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

odbytej w dniu 25 lutego 2019 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Świętochłowicach. 

 

Pkt 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz przyjęcie protokołów z obrad  

VII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2019 r. oraz VIII sesji Rady Miejskiej  

z dnia 28 stycznia 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak o godz.1000 dokonał otwarcia 

IX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym i stwierdził, zgodnie z listą obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 

19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Prowadzący obrady przywitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta Miasta, radnych, 

zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 

2019 r. 

 

Wobec braku uwag do protokołu przystąpiono do głosowania:  

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

10:08:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 



 

 

 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz NIEOBECNY 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad  

VII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2019 r. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej z dnia 

28 stycznia 2019 r. 

 

Wobec braku uwag do protokołu przystąpiono do głosowania:  

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

10:09:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 



 

 

 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz NIEOBECNY 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena WSTRZYMAŁ SIĘ 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad   

VIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2019 r. 

 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak odczytał porządek obrad IX sesji (liczący 

15 punktów), stanowiący załącznik nr 3 do protokołu, a następnie zwrócił się 

z zapytaniem o ewentualne wnioski lub uwagi do przedstawionego porządku. 

Liczba obradujących radnych wynosi 20. 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sonia Kwaśny złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad 

punktu 9 – t.j. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinasowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinasowania opłat w 2019 r. za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w publicznych szkołach i placówkach, dla których organem prowadzących 

jest Miasto Świętochłowice. 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sonia Kwaśny złożyła także wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowej uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/283/17 Rady Miejskiej w 

Świętochłowicach z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 



 

 

 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od 1 

września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r., proponując jej umieszczenie w punkcie 5 porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad wycofaniem z porządku obrad punktu 9 – t.j. Podjęcie uchwały w 

sprawie planu dofinasowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinasowania opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 

publicznych szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Świętochłowice. 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

10:14:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził, że Wysoka Rada wyraziła zgodę na 

wycofanie z porządku obrad przedmiotowej uchwały. 



 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad dodatkowej uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/283/17 Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 27 marca 

2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. i 

umieszczeniem jej w punkcie 5 porządku obrad. 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

10:15:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził, że Wysoka Rada wyraziła zgodę na 

wprowadzenie do porządku obrad wnioskowanej uchwały i umieszczenie jej 

w punkcie 5 porządku obrad. 

 



 

 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

10:15:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  

 

GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

Prowadzący obrady zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy życzą sobie odczytania zmienionego 

porządku obrad. 

 

Radni uznali, że nie ma takiej potrzeby. 

 

Zmieniony porządek obrad (liczący 15 punktów) stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 



 

 

 

Wobec braku dodatkowych wniosków, prowadzący obrady uznał ten punkt porządku obrad za 

zamknięty, równocześnie punkty 1 i 2 za zrealizowane. 

 

 

Pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym  

tj. od dnia 19 stycznia 2019 r. do dnia 15 lutego 2019 r. 

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger przedstawił prezentację multimedialną. 

 

 NAGRANIE VIDEO   

 

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

 

Pkt 4. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Miasta 

Świętochłowice za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował, że przedmiotowe 

sprawozdanie zostało dostarczone wszystkim radnym wraz z materiałami sesyjnymi,  

a następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś zapytania do niniejszego opracowania.  

 

Wobec braku zgłoszeń, prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak uznał, że Wysoka Rada 

zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem i zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

. 

Pkt 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/283/17 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe, na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sonia Kwaśny przedstawiła projekt uchwały. 

 

https://youtu.be/wA6ALrudrQI


 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował, że Miejska Rada 

Działalności Pożytku Publicznego w Świętochłowicach pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

 

W punkcie 5 głos zabrał radny Łukasz Respondek.  

 

 NAGRANIE VIDEO   

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sonia Kwaśny odczytała: 

1. opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego (Zarząd Oddziału w Świętochłowicach)  

z dnia 22.02.2019 r. w sprawie przedmiotowego projektu uchwały, stanowiącą załącznik 

nr 6 do protokołu, 

2. opinię Kuratorium Oświaty w Katowicach z dnia 10.02.2019 r., stanowiącą załącznik nr 7 

do protokołu 

3. opinię Międzyzakładowej Organizacji Związkowej NSZZ Solidarność Pracowników 

Oświaty w Świętochłowicach z dnia 7.02.2019 r., stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

10:43:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 15 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 3 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

    GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz PRZECIW 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

https://youtu.be/9SAJ8XTqD7A


 

 

 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia PRZECIW 

17 Respondek Łukasz PRZECIW 

18 Wichura Dorota NIE ODDAŁ GŁOSU 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (15 głosami „za”, przy 3 „przeciwnych” i 1 „wstrzymującym się” i 1 nie 

oddanym) podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/283/17 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe, na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer IX/47/19 i stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Świętochłowice na 2019 rok. 

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger przedstawił prezentację multimedialną. 

 

 PREZENTACJA  

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger przywitał przybyłego na sesję byłego Prezesa 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach p. Piwonia. 

W punkcie 6 głos zabrali: 

 

Radny Łukasz Respondek 

Radny Bartosz Karcz 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

http://www.swietochlowice.pl/files/news/z_miasta/2019/02/Bud%C5%BCet%202019.pdf


 

 

 

Radny Rafał Świerk 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p.Gerda Król 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radny Jacek Kamiński 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Mariusz Kubas 

Radny Henryk Kurek 

 

 NAGRANIE VIDEO   

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

11:51:00 

  

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 13 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 7 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia WSTRZYMAŁ SIĘ 

17 Respondek Łukasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 

https://youtu.be/RF3CUz1z2sU


 

 

 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (13 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 7 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Świętochłowice na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer IX/48/19 i stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świętochłowice 

na lata 2019 – 2030. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

W punkcie 7 głos zabrali: 

 

Radny Łukasz Respondek 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Radny Jacek Kamiński 

Radny Henryk Kurek 

Radny Artur Pawłowski 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Bartosz Karcz 

Radny Jacek Kamiński 

Radna Dorota Wichura 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Radny Mariusz Kubas 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

 

 NAGRANIE VIDEO   

https://youtu.be/pVEWDQRxkyc


 

 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:30:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 13 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 7 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia WSTRZYMAŁ SIĘ 

17 Respondek Łukasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (13 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 7 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świętochłowice 

na lata 2019 – 2030. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 



 

 

 

Uchwale nadano numer IX/49/19 i stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/284/12 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 24 października 2012 r. w sprawie emisji obligacji 

komunalnych w roku 2012. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie.  

 

W posiedzeniu uczestniczy 19 radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:33:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 



 

 

 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIE ODDAŁ GŁOSU 

 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się”,) 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/284/12 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 24 października 2012 r. w sprawie emisji obligacji 

komunalnych w roku 2012. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer IX/50/19 i stanowi ona załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/178/12 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 11 stycznia 2012 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych 

w roku 2012 zmienioną uchwałą nr XXVIII/248/16 Rady Miejskiej w Świętochłowicach 

z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych w roku 2012. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie.  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:34:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 



 

 

 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XV/178/12 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 11 stycznia 2012 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych 

w roku 2012 zmienioną uchwałą nr XXVIII/248/16 Rady Miejskiej w Świętochłowicach 

z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych w roku 2012. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer IX/51/19 i stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach do składu Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przedstawił projekt uchwały. 

 



 

 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zwrócił się do radnych o zgłaszanie  

kandydatów do składu przedmiotowej komisji. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zgłosił kandydaturę radnego Dawida Malcherka 

oraz kandydaturę radnej Bożeny Wojciechowskiej – Zbylut. 

 

Z uwagi na brak kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

zwrócił się kolejno do zgłoszonych kandydatów z zapytaniem, czy wyrażają zgodę na 

kandydowanie. 

 

Radny Dawid Malcherek wyraził zgodę. 

 

Radna Bożena Wojciechowska- Zbylut również wyraziła zgodę na kandydowanie do 

składu Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą radnego Dawida Malcherka  

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:37:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 17 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2 

  

 

GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ 



 

 

 

12 Malcherek Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

 

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą radnej Bożeny Wojciechowskiej – Zbylut.  

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:37:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 



 

 

 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:39:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach do składu Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 



 

 

 

Uchwale nadano numer IX/52/19 i stanowi ona załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie oddelegowania radnych Rady Miejskiej 

w Świętochłowicach do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przedstawił projekt uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zwrócił się do radnych 

o zgłaszanie kandydatów do składu przedmiotowej komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok zgłosił kandydaturę 

Przewodniczącego Rady Miejskiej p. Zbigniewa Nowaka. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej p. Tomasza Grudnioka. 

 

Innych zgłoszeń nie było.  

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zwrócił się do zgłoszonego kandydata – radnego 

Tomasza Grudnioka z zapytaniem, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak również wyraził zgodę. 

 

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą Przewodniczącego Rady Miejskiej 

p. Zbigniewa Nowaka.  

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:41:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 



 

 

 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  

 

GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

 

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą radnego Tomasz Grudnioka. 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:41:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 



 

 

 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały: 

TYP GŁOSOWANIA 
Jawne 

DATA GŁOSOWANIA 2019-02-25 

12:42:00 

 LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 19 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

    GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 



 

 

 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał NIEOBECNY 

. 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie oddelegowania radnych Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer IX/53/19 i stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 12. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski zgłoszone przez radnych 

Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że zgodnie z paragrafem 29 Statutu Miasta 

odpowiedzi na wnioski zapytania i interpelacje złożone na poprzedniej sesji zostały udzielone 

wszystkim radnym na piśmie. Ponadto zgodnie z art. 24 ust. 7 ustawy o samorządzie 

gminnym odpowiedzi są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych życzy sobie 

odczytania przedmiotowych odpowiedzi. 

 

Na prośbę radnych: Zofii Pogody, Gerdy Król, Dawida Malcherka oraz Łukasza Respondka 

prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak odczytał wnioskowane odpowiedzi. 

 

Zbiór odpowiedzi na interpelacje i zapytania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

 



 

 

 

Pkt 13. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok - złożyła 1 zapytanie w sprawie niewykonanych zadań 

z Budżetu Obywatelskiego w dzielnicy Chropaczów (takich, jak: „oczyszczenie oczka 

wodnego, stworzenie części rekreacyjno – sportowej z siłownią dla dorosłych w pobliżu 

boiska przy ul. Ślężan, uzupełnienie elementów dla dzieci niepełnosprawnych przy 

istniejącym placu zabaw w pobliżu Lidl-a, ścieżka rowerowa”) oraz związanych z tym 

oczekiwań mieszkańców polegających na przesunięciu realizacji tych zadań na 2019 rok. 

Radna zapytuje, kiedy można spodziewać się wykonania zadań. 

Pełna treść wystąpienia radnej RM - w załączeniu. 

 

Radna Dorota Wichura- złożyła 2 interpelacje: 

1. w sprawie ustawienia dodatkowego kosza na śmieci wzdłuż ul. Korfantego, na 

odcinku pomiędzy biblioteką, a ul. Powstańców Śląskich oraz usunięcia pozostałości 

„tapczanu” porzuconego w krzakach naprzeciw przejścia dla pieszych na ul. 

Słoneczną (za koszem na psie odchody). 

Pełna treść wystąpienia radnej RM - w załączeniu. 

 

2. w sprawie przycięcia gałęzi drzew rosnących na terenie Szpitala Powiatowego (przy 

płocie graniczącym z osiedlem przy ul. Podhalańskiej i Chorzowskie 40-42) 

Pełna treść wystąpienia radnej RM - w załączeniu. 

 

Radna Dorota Wichura - złożyła 1 zapytanie - „czy utworzenie punktu konsultacyjnego 

w MPGK, Policji i Straży Miejskiej jest w zamian za obiecany posterunek Policji w Lipinach, 

czy mieszkańcy Lipin nadal mogą liczyć na posterunek w tej dzielnicy? „ 

Radny Łukasz Respondek - złożył 2 interpelacje: 

1. w sprawie potrzeby renowacji placu zabaw dla dzieci na terenie Przedszkola 

Miejskiego nr 11 przy ul. Hajduki 14 w Świętochłowicach. Radny zwraca uwagę, że 

obecny plac zabaw „jest przestarzały, urządzeń na placu zabaw jest niewiele i mają 

kilkadziesiąt lat.” Radnego interesuje kiedy zostaną podjęte działania renowacyjne.  

Pełna treść wystąpienia radnego RM - w załączeniu. 

 

2. w sprawie utworzenia w mieście parkingów typu Kiss & Ride, umożliwiających 

rodzicom zatrzymanie się w wydzielonej zatoczce, wysadzenie dziecka, pożegnanie 

się z nim i ponowne swobodne włączenie się do ruchu. Radny uważa, że warto 



 

 

 

wytypować szkoły, w których takie rozwiązanie można byłoby wykorzystać od 

nowego roku szkolnego.  

Pełna treść wystąpienia radnego RM - w załączeniu. 

 

Wiceprzewodnicząca Gerda Król  - złożyła  1 interpelację: 

„(...) W trakcie tej dyskusji, która tu miała miejsce nad budżetem padło też słowo „usuwanie 

azbestu”. Usuwanie azbestu to pamiętamy już tu lata (...)  ponad 8 lat do tyłu. To w tej chwili 

na naszych budynkach już praktycznie nie mamy w gminie i wynika tu jednak sprawa (...). 

Spółdzielczość jeszcze ma ileś - 38 tych budynków i ostatnio zintensyfikowała swoje 

działanie. Dostała 2 000 000 zł, bo kiedy były programy - spółdzielnia z tego nie skorzystała. 

Spółdzielnia chorzowska skorzystała w pełnym zakresie, co widać po budynkach na 

Beskidzkiej i Gwareckiej. W tej chwili te budynki są praktycznie, większość lokali jest 

wykupiona, także już tam są problemy z uzyskaniem tych dotacji. Większym problemem 

jednak jest dla nas likwidacja niskiej emisji dla naszej gminy. Gmina 3 lata temu otrzymała 

prawie 42 000 000 zł dotacji w ramach tego programu subregionu, w którym znaleźliśmy się 

w 8 miast i prowadzi ten program Tauron Ciepło oraz WFOŚ. Sprawa toczy się już od ponad 

3 lat. Osobiście tu byłam na trzech spotkaniach, które wykonywał Wydział Ekologii. Zgłosiło 

się wiele osób prywatnych oraz wspólnot mieszkaniowych. MPGL, jako zarządca zasobu 

gminnego zgłosił jedynie jeden budynek w nagrodę - Sienkiewicza 3. W okresie 

przedwyborczym mieszkańcy ulicy 14 i 16 złożyli taką prośbę zbiorową w związku z tym, że 

tam na początku tej ulicy już jest jeden budynek zasilany przez Tauron 

i nie ma problemu, żeby ta cała ulica była wykonana. Kilka budynków są już czysto 

komunalnych i mieszkańcy na to oczekują. Na ten dzień dostali jakąś taką małą odpowiedź, 

ale oczekują jednak na większe zainteresowanie. To by było tyle.  My po prostu w trakcie 

tych dyżurów, to ja muszę odpowiadać na pytania. Praktycznie już nie mam teraz takiej 

wiedzy, bo nie wiem, na jakim etapie gmina przygotowuje całe te programy - jakie miasto 

zostanie objęte, które ulice albo mamy przejść na likwidację niskiej emisji poprzez 

gazownictwo i tak dalej. A likwidacja niskiej emisji to nasze życie 

i zdrowie. W niektórych dniach przekroczenie wynosi tu nawet  400%. Bank na ulicy 

Katowickiej 7 załączył taki czujnik, który nam pokazuje dziennie, jakie są normy 

przekraczane. Bardzo bym prosiła, żeby ten temat bardziej rozpowszechnić. 

 

Wiceprzewodnicząca Gerda Król - złożyła 1 wniosek 

„Zbliża się wiosna. Nieciekawie nasze miasto wygląda po zimie. Z problemem największym 

(...) wychodzą chodniki, zieleńce i drogi, a przede wszystkim proszę o zorganizowanie jakiejś 

kampanii informacyjnej dla mieszkańców wraz z pouczeniem, że za zanieczyszczanie przez 



 

 

 

pieski odpowiadają właściciele. Służą do tego opracowane regulaminy gminy w sprawie 

utrzymania czystości. Prosili mnie mieszkańcy osiedla Ustronie oraz tu - Centrum.” 

 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 1 interpelację w sprawie wystąpienia do Zarządu 

Transportu Miejskiego: 

 z wnioskiem o spowodowanie zatrzymywania się autobusów linii nr 6 i 7 na  

przystanku „na żądanie” w pobliżu kościoła p.w. św. Józefa Robotnika,  

przy ul. Wojska Polskiego w Świętochłowicach  

 z prośbą o dostosowanie trasy linii autobusowej nr 201 dla potrzeb mieszkańców  

poprzez utworzenie przystanku przy ul. Plebiscytowej przy Miejskiej Bibliotece 

Publicznej, Powiatowym Urzędzie Pracy i Wydziałach Urzędu Miejskiego. 

Pełna treść wystąpienia radnej RM - w załączeniu. 

 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 1 zapytanie – „czy w bieżącym roku budżetowym planuje 

się wykonanie dokumentacji dotyczącej wykonania remontu basenu w Szkole Podstawowej 

nr 8?” 

Pełna treść wystąpienia radnej RM - w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak - złożył 2 interpelacje: 

1. w sprawie utworzenia nowego przejścia dla pieszych na wysokości ul. Katowickiej 54 

Pełna treść wystąpienia Przewodniczącego RM - w załączeniu. 

2. w sprawie podjęcia działań skutkujących obniżeniem wynagrodzeń członków Rad 

Nadzorczych 

w spółkach miejskich (przy konsultacji i zaopiniowaniu przez przedstawicieli Rady 

Miejskiej – jako reprezentacji mieszkańców) 

Pełna treść wystąpienia Przewodniczącego RM - w załączeniu. 

 

Zbiór interpelacji i zapytań radnych stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 14. 

Wolne wnioski, informacje oraz oświadczenia. 

 

W punkcie 14 głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Radny Łukasz Respondek 



 

 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sonia Kwaśny 

Radna Zofia Pogoda 

Radny Dawid Malcherek 

 

 NAGRANIE VIDEO   

 

 

Pkt 15. 

Zamknięcie sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 13.20 Przewodniczący Rady Miejskiej p. 

Zbigniew Nowak zakończył obrady IX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Protokołowały: 

Barbara Skawińska 

 

oraz  

Danuta Goik 

https://youtu.be/brC_GhbSYIA

